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Zápis z jednání pléna AS ZČU 

konaného dne 29. 5. 2019 

od 14:30 hodin v UV 115b 

 

 

          AS ZČU 

 

Přítomno:         42 členů AS ZČU v průběhu jednání       – viz prezenční a hlasovací listina 

Omluveno:         8 členů AS ZČU                                     – viz prezenční a hlasovací listina 

Neomluveno:     9 členů AS ZČU                                     – viz prezenční a hlasovací listina 

 

Skrutátory byli jmenováni senátoři Mgr. Baierl a RNDr. Petr Tomiczek, CSc. 

Program jednání: 

 

1. Výroční zpráva o činnosti 

2. Výroční zpráva o hospodaření 

3. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a Dohoda o umístění stavby č. IE-

12-0006639/SOBS/VB/9 

4. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. EP-0002839/VB/001, Plzeň, 

Univerzitní parc. č. 8424/8-kNN 

5. Informace o investičních akcích 

6. Strategická a rozvojová rezerva 

7. Informace o USPA  

8. Různé 

               8.1. Zprávy z RVŠ   

               8.2. Zprávy ze SK 

               8.3. Další 

 

Předkladatel návrhu usnesení:  Předseda AS ZČU RNDr. Petr Tomiczek, CSc. 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje program jednání AS ZČU. 
 

 

Celkem přítomno senátorů:  37 Hlasů pro usnesení:  35 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 2 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO 
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1. Výroční zpráva o činnosti 

Na začátku zasedání předseda senátu přivítal přítomné a následně předal slovo prorektorovi 

Duchkovi, který seznámil přítomné s tímto bodem. Uvedl, že dokument respektuje strukturu 

určenou MŠMT. Součástí jsou i drobné dílčí kapitoly, týkající se moderních téma, které MŠMT 

minulý rok požadovala, aby se stala součástí těchto zpráv. Dokument byl připraven i díky nové 

softwarové struktuře, kterou vybudoval CIV. Proto mohlo dojít k extrahování dat do příloh 

z databází univerzity. Zpráva byla projednána jednak na vedení s fakultami a jednak na kolegiu 

rektora, ve Vědecké radě, vznesené připomínky byly zapracovány do textu, text by měl být 

kompletní a měl by odpovídat skutečnostem. Následně předseda senátu předal slovo předsedovi 

Komise AS ZČU pro strategii senátorovi Legovi, který přednesl stanovisko komise.   

Stanovisko Komise AS  k bodu „Výroční zpráva o činnosti za rok 2018“:  

Strategická komise nemá žádné připomínky a doporučuje předloženou zprávu o činnosti za rok 

2018 schválit a v rámci diskuze by předseda komise požádal vedení o informace, které jsou nad 

rámec zprávy ale navazují na ní (informace o Nečtinách, otázka umístění FZS).  

Následně předseda senátu Tomiczek poděkoval komisi za příkladný přístup a práci k tomuto bodu a 

otevřel diskusi na toto téma. Prorektor Duchek v reakci na stanovisko komise vysvětlil, že se 

v loňském roce nepodařilo vysoutěžit dodavatele stavby Nečtin, mezitím se znovu jednalo na 

vedení za účasti projektanta o úpravě projektové dokumentace, jelikož se za poslední půlrok 

ukázalo, že kanalizační soustava je v daleko horším stavu než se předpokládalo, proto bude muset 

být projektová dokumentace přepracována a uvažuje se i o celkovém snížení investičních nákladů 

na rekonstrukci. Dále uvedl, že vedení vstoupilo do jednání s městem Plzeň, Techmánií a krajským 

úřadem, kdy se ukazuje, že by školicí středisko mohlo obsahovat nové aktivity, které by sloužilo 

k podpoře technického vzdělávání mezi dětmi. Jednalo se o tomto s městskou radou v pondělí a 

snahou vedení je získat vnější zdroje na rekonstrukci objektu. Rektor Holeček uvedl, že spolu 

s kvestorkou Kollerovou, kterou zároveň omluvil, jednají na MŠMT s náměstkyní Matouškovou o 

možnosti získání dotací, proto taktéž dochází k modifikaci projektu. Dále uvedl, že středisko je 

velmi využívané, ale je nutné zlepšit standard, který tam je. Dále prorektor Duchek vysvětlil, že co 

se týče FZS, tak nemá detailnější informace o jednáních, které vedla kvestorka, ale je rámcově 

informován. Stav je takový, že FZS se ústy nového vedení chce přestěhovat z Tylovy ulice, ukázalo 

se, že kapacitně dostačující pro FZS je budova v Husově ulici, ale bude to vyžadovat nějaké 

stavební úpravy.  
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Předkladatel návrhu usnesení:  Rektor doc. Dr. RNDr. Miroslav Holeček 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle ust. § 9 odst. 1 písm. d) zákona 

č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, v platném znění, 

Výroční zprávu o činnosti Západočeské univerzity v Plzni za rok 2018. 
 

Celkem přítomno senátorů:  39 Hlasů pro usnesení:  39 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

Následně rektor Holeček poděkoval senátorům za schválení výroční zprávy. 

 

 

2. Výroční zpráva o hospodaření 

Předseda senátu Tomiczek předal opět slovo prorektorovi Duchkovi. Prorektor Duchek seznámil 

přítomné s procesem schvalování, konstatoval, že zpráva je zpracována ve standardním schématu 

podle osnovy MŠMT, byla projednána v kolegiu kvestora, ve vedení, na kolegiu rektora (bez 

připomínek). Výroční zpráva obsahuje zprávu nezávislého auditora (povinnost nechat zpracovávat a 

v souladu s platnou legislativou), bez připomínek auditora a bez doporučení na nějaké změny. 

Hospodaření je vykázáno s kladným hospodářským výsledkem (rovněž jak ukládá zákon), zásluhou 

všech, kdo se starají o ekonomiku školy (od tajemníků kateder až po ekonomický odbor a vedení 

univerzity, děkany a tajemníky fakult). Dále prorektor Duchek uvedl, že na předsednictvu byl 

vznesen dotaz, jestli by mohla být k dispozici informace o hospodaření po nákladových a 

výkonových střediscích, tento dokument byl předložen do uložiště senátu. Je patrné, že všechny 

střediska skončila na nule.  

Následně předseda senátu Tomiczek požádal předsedu Rozpočtové komise senátora Kopečka o 

stanovisko komise.  

Stanovisko Rozpočtové komise AS k bodu „Výroční zpráva o hospodaření za rok 2018“:  

 

Výroční zpráva o hospodaření ZČU za ro 2018 byla předložena v požadované struktuře a obsahu. 

Byla pozitivně auditována.  

Ze strany Rozpočtové komise nejsou připomínky. 

Rozpočtová komise doporučuje přijetí Výroční zprávy o hospodaření za rok 2018 plénu AS ZČU ke 

schválení bez připomínek. 
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Předkladatel návrhu usnesení:  Rektor doc. Dr. RNDr. Miroslav Holeček 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle ust. § 9 odst. 1 písm. d) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, v platném znění, 
Výroční zprávu o hospodaření Západočeské univerzity v Plzni za rok 2018. 
 

Celkem přítomno senátorů:  40 Hlasů pro usnesení:  40 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

Následně rektor Holeček poděkoval senátorům za schválení výroční zprávy o hospodaření. 

 

 

3. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a Dohoda o 

umístění stavby č. IE-12-0006639/SOBS/VB/9 

 

Prorektor Duchek seznámil senátory s tímto bodem. Uvedl, že veškeré podklady k tomuto bodu 

byly uloženy do uložiště senátu. Součástí těchto materiálů jsou i podrobné mapy. Konstatoval, že 

smlouva o budoucí smlouvě byla zkontrolována legislativním odborem. Následně předseda senátu 

Tomiczek požádal předsedu Legislativní komise senátora Martinčíka o vyjádření komise k tomuto 

bodu.  

 

Stanovisko Legislativní komise AS k bodu „ Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene a Dohoda o umístění stavby č. IE-12-0006639/SOBS/VB/9 “:  

Legislativní komise AS ZČU doporučuje tento bod schválit.  

 

 

Předkladatel návrhu usnesení:  Rektor doc. Dr. RNDr. Miroslav Holeček 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni dle ustanovení § 9 odst. 2 písm. c) zákona č. 

111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, v platném znění, 

doporučuje uzavřít se společností ČEZ Distribuce, a. s., IČO: 247 29 035, se sídlem: Děčín - 

Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 405 02, smlouvu nazvanou jako „ Smlouva o budoucí 

smlouvě o zřízení věcného břemene a Dohoda o umístění stavby  č. IE-12-0006639/SOBS VB/9. 
 

Celkem přítomno senátorů:  40 Hlasů pro usnesení:  40 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: 
USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

 



Zápis z pléna AS ZČU ze dne 29. 5. 2019 strana č. 5 

 

 

 

4. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. EP-0002839/VB/001, 

Plzeň, Univerzitní parc. č. 8424/8-kNN 

 

Předseda senátu Tomiczek požádal opět prorektora Duchka o seznámení pléna s tímto bodem. 

Kvestorka Kollerová seznámila senátory s tímto bodem. Uvedla, že veškeré podklady k tomuto 

bodu byly uloženy do uložiště senátu. Součástí těchto materiálů jsou i podrobné mapy. 

Konstatovala, že smlouva byla zkontrolována legislativním odborem a smlouva bude dále 

předložena ke schválení Správní radě. Následně předseda senátu Tomiczek požádal předsedu 

Legislativní komise senátora Martinčíka o vyjádření komise k tomuto bodu.  

  

Stanovisko Legislativní komise AS k bodu „Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti 

č. EP-0002839/VB/001, Plzeň, Univerzitní parc. č. 8424/8-kNN“: 

 

 Legislativní komise nemá připomínky a doporučuje ke schválení. 

 

 

 

5. Informace o investičních akcích 

 

V tomto bodě Prorektor Duchek poprosil plénum, že by rád tento bod, díky nepřítomnosti 

kvestorky, přeložil na další jednání pléna. Následně vedoucí kanceláře rektora Vokrová uvedla, že 

na kolegiu kvestora bylo uvedeno, že vyjde článek o tom, kde se co staví a stavět bude, dále uvedla, 

že předá senátorům odkaz na tento článek, aby se na příštím jednání mohli optat na konkrétní věci. 

Jde především o to, jak se dostanou zaměstnanci do zaměstnání v kampusu Bory. 

 

Předkladatel návrhu usnesení:  Rektor doc. Dr. RNDr. Miroslav Holeček 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni dle ustanovení § 9 odst. 2 písm. c) zákona č. 

111/1998 Sb., o vysokých školách, v platném znění, doporučuje uzavřít se společností ČEZ 

Distribuce, a. s., IČO: 247 29 035, se sídlem: Děčín - Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 

405 02, smlouvu nazvanou jako „Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti, č. EP-12-

0002839/VB/001, Plzeň, Univerzitní, parc. č. 8424/8 – kNN“.  
 

Celkem přítomno senátorů:  40 Hlasů pro usnesení:  40 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: 
USNESENÍ BYLO PŘIJATO 
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6. Strategická a rozvojová rezerva 

 
V tomto bodě rektor Holeček seznámil plénum s tím, na co byly využity prostředky, které byly 

vyčleněny z rozpočtu fakult do strategické a rozvojové rezervy. Následně rektor plénu vysvětlil 

základní principy strategické a rozvojové rezervy. Tato rezerva není určena pro plány vedení 

univerzity, ale je určena pro financování vnitřních restrukturalizačních potřeb výkonových jednotek 

s výjimkou NTC, zdůraznil, že to není pro rektora, ale pro fakulty, které mohou podat žádosti. 

Konstatoval, že přišlo pět žádostí, vedení je přísně posoudilo z několika hledisek. Jednak, zda 

splňuje to, že se jedna o restrukturalizační záležitost, dále musely fakulty předložit jasné indikátory, 

a jestli tato aktivita nelze financovat z jiných prostředků. Díky tomuto postupu vedení nakonec 

vyhovělo dvěma žádostem. Největší žádost je od FF, která musí provést zásadní restrukturalizaci 

vzhledem k tomu, že nečekaně došlo k velkému propadu studentů, žádost byla konkrétně 

formulována, jedná se o 6,5 mil. Druhá žádost, které bylo částečně vyhověno, je žádost FEL. Bylo 

vyhověno ve výši 800 000,- Kč. Další žádosti byly zamítnuty, i když FST podala celouniverzitně 

významnou žádost, tak byla zamítnuta, jelikož bude financována z jiných celouniverzitních zdrojů. 

Zbytek peněz z rezervy se bude v poměru vracet fakultám. Předseda rozpočtové komise Kopeček 

ocenil to, že se podařilo najít rozumné uplatnění pro strategickou a rozvojovou rezervu, tak jak byla 

zamýšlena. Dále uvedl, že je dobře to, že bylo projektů podáno více a ocenil, že vedení u projektů, u 

kterých se vědělo, že jsou vhodné, hledá cesty jakým způsobem to podpořit z jiných zdrojů. Uvedl, 

že by rád věděl, jak bude provedena restrukturalizace na FF, aby do budoucna tyto potíže nevznikly 

znovu. Rektor Holeček uvedl, že to, jak se to rozdělí, bylo projednáváno v kolegiu rektora, kde 

všichni děkani a ředitelé o každém projektu diskutovali a u FF byli všichni pro. Zdůraznil, že na 

kolegiu rektora nebyl žádný zásadní hlas proti.  

 

7. Informace o USPA 

V tomto bodě prorektor Duchek seznámil plénum s historií, která se váže ke vzniku samostatného 

ústavu USPA. Uvedl, že vedení tento úkol začalo řešit již před třemi roky, kdy vedení rozhodlo o 

vytvoření jednotného pracoviště pro tělesnou výchovu a sport. Úmysl byl takový, že se obě dvě 

katedry sloučí do jednoho pracoviště, které by bylo začleněno do struktury FPE s tím, že to 

pracoviště bude mít charakter ne katedry, ale centra či ústavu. Bohužel akademické senáty FPE a 

FST tento koncept odmítly a po nějaké diskuzi v AS ZČU bylo rozhodnuto, že tento koncept 

nebude realizován. Konstatoval, že vedení žádný krok udělat nemůže, rozhodnutí vedení se musí 
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opírat o souhlas AS a senát tehdy přijal usnesení, kdy uložil vedení úkol a plněním tohoto úkolu se 

nyní zaobíráme. Tento úkol spočíval v tom, že se připraví zřízení nového vysokoškolského ústavu 

dle zákona. Proto rektor pověřil přípravou tohoto ústavu vedoucího katedry KTS na FST Mgr. 

Červenku. Následně se vedení několikrát sešlo s tímto pověřeným manažérem a jeho realizačním 

týmem, a vedení učinilo opatření a dávalo úkoly tak, aby ty podklady pro AS ZČU byly relevantní. 

A to z několika důvodů, právních, ekonomických a z důvodů klasických, protože smyslem toho 

ústavu je zajišťovat celouniverzitní podporu neoborové tělesné výchovy. Dále uvedl, že podklady 

k tomuto jsou v uložišti, a že je vidět několik problémů. Prvním problémem je dostatečná finanční 

stabilita nově vytvořeného pracoviště a druhý problémem je to, že celouniverzitní pracoviště, které 

má mít charakter vysokoškolského ústavu, musí splňovat nějaké standardy. A vedení v průběhu 

zpracování těch podkladů zjistilo, že vědecký výkon KTS nedává předpoklady, že by nově 

vytvořený ústav splnil nějaká kritéria pro hodnocení úrovně vědy a výzkumu na tomto ústavu. 

Uvedl, že z tohoto důvodu je to úloha, na kterou vedení neumí reagovat právně relativním 

způsobem. Následně předseda senátu předal slovo senátorovi Legovi.  

 

Stanovisko Komise AS  k bodu „Informace o USPA“:  

Ten uvedl, že se komise na ničem nemůže shodnout. Má to dva podružné důvody. První důvod, byl 

ten, že materiál je velmi obsáhlý a v časové tísni není možné ho podrobně prostudovat a druhý to, 

že zasedání komise nebylo v plném počtu. Komise upozorňuje, že vědecké výstupy jsou jedním 

z hlavních rizik, dalším rizikem je vyřešení duplicit a posledním rizikem je financování. V komisi 

vznikly dva názory. První, že to má vedení nějak po těch letech rozhodnout, proto žádá vedení ZČU, 

aby urychlilo práce na novém ústavu a druhý názor je zcela opačný, kdy zaznívá to, že rizika jsou 

tak obrovská, proto komise žádá, aby vedení ZČU zvážilo vznik ústavu s ohledem na možná rizika. 

Ale pro žádný názor nebyla většina členů komise.  

Následně předseda senátu Tomiczek otevřel k tomuto tématu diskuzi.  

 

8. Různé 

 

 

8.1.  Zprávy z RVŠ 
 

V tomto bodě seznámil rektor Holeček senátory s prací v ČKR a s vývojem ohledně rozpočtu, 

nového programovacího období a s problémem ohledně novely o DPH. Následně zástupce senátu 

v předsednictvu RVŠ Ing. Řezáček senátory a hosty s novinkami z RVŠ: 
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Na počátku změny v programu (náměstek Doleček musel odejít dříve, proto vystoupení hostů bylo  

rozstrkané v programu.  

Ad 2)  Usnesení:   Sněm Rady VŠ bere na vědomí zprávy z Předsednictva Rady VŠ. 

Ad 3) Usnesení:  Sněm Rady VŠ bere na vědomí Zprávy ze Studentské komory Rady VŠ.  

Ad 4)Vystoupili: doc. Hančil za ČKR  

Dále upozornil na to, že ČKR žádá Ministerstvo financí o zohlednění specifik sektoru vysokých škol a  

výzkumu a vývoje při stanovování pravidel financování (spoluúčast, expost financování, „bohaté“ regiony)  

nových operačních programů v rámci ESIF 2021+., a prof Skládanka sdělil že UP RVŠ se připojuje k ČKR . 

Mgr. Baierl na tripartitě se zástupci MMR se projednávalo nastavení financování ESIF 2021+ (viz vystoupen

í doc.  Hančila), který považují za velmi zásadní. RNDr. Krejčí za AV ČR pozdravil sněm Ing. Ryška  

 informoval o činnosti Centra pro studium vysokého školství hlavně v oblasti dotazníkových šetření. 

Mgr. Miholová a RNDr. Majer za RVVI 

V rámci svého vystoupení se věnovali implementaci Metodiky 2017+ v modulech 1 a 2, které jsou plně v  

gesci RVVI. Prof. Pospíšil navrhl svolat na září 2019 seminář k této problematice, což bylo ze strany RVVI  

akceptováno. 

Náměstek ministra školství mládeže a tělovýchovy pro řízení sekce vysokého školství, vědy a výzkumu  

PhDr. Doleček informoval o plánovaném jednání Reprezentativní komise, kde budou projednávána 3  

základní témata: Informace o stavu přípravy rozpočtu VŠ na rok 2020, návrh dílčích úprav financování pro  

rok 2020 a bude zahájena diskuse k úpravám metodiky financování od roku 2021. Informoval o stavu  

přípravy Metodiky hodnocení 2017+ v modulech M3 – M5 a vizích využití Metodiky pro institucionální  

financování VŠ v oblasti VaV. (Dlouhodobý koncepční rozvoj). V následné diskusi reagoval na četné dotazy 

z pléna.  

Ad 5) Ekonomické informace: 

JUDr. Valová informovala o tom, že 1. 4.2019 vešla v platnost novela zákona o DPH, která pro vysoké  

školství přináší 2 zásadní změny s dopady na financování: uplatňování odpočtového koeficientu a povinnost  

dodanit uskutečněná plnění. Podrobněji vysvětlila dopady ( např. že těch +800MKč může být až 200MKč  

v dopadech) a sdělila, že chybí metodika pro jednotný postup VŠ. K této problematice bylo přijato usnesení. 

Dále formou prezentace (soubor s názvem EIS230519.pptx v materiálech)  informovala o vývoji mezd v 

roce2018 (podle dostupných údajů stat. Úřadu). V rámci diskuse odpověděla na dotazy z pléna. Usnesení:  

Sněm RVŠ je hluboce znepokojen dopadem novely zákona o DPH, která s účinností od 1. 4.  

2019 neočekávaně tvrdě dopadla jak do běžného financování VVŠ, tak i do řešení možných  

dopadů dodanění zejména investičních aktivit minulých let. Žádá ministra školství o  

podporu při řešení dopadu této novely na VŠ. Ministryni financí žádá o řešení této situace, zejména o:  

 urychlené poskytnutí metodického vyjasnění mechanismu uplatňování odpočtu DPH po  

novele zákona o DPH vydáním jednotící metodiky  
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 zvážení možnosti časového odkladu implementace mechanismu uplatňování odpočtu  

DPH, a to až do doby než bude vyjasněna a vydána oficiální metodika ze strany Generálního 

finančního ředitelství či Ministerstva financí  

 odstranění povinnosti dodanění minulých investic a majetku nově vzniklé v souvislosti se  

změnou zákona o DPH.  provedení legislativních změn zohledňující prostředí vysokých škol  

Sněm Rady VŠ jednoznačně podporuje ministra školství při jednáních o výši státního  

rozpočtu na rok 2020, kde pro oblast vzdělávání považuje za minimální nárůst 800 mil. Kč, a 

v oblasti institucionální podpory vědy 900 mil. Kč. Upozorňuje však v této souvislosti na  

nutnost řešení finančního dopadu novely zákona o DPH, která bude v roce 2020 dosahovat  

dle dosavadního kvalifikovaného odhadu cca 1 mld. Kč.  

Rada VŠ žádá MŠMT, aby požádalo EU o blokovou výjimku ze zákazu veřejné podpory na  

vzdělávání v rámci operačních programů pro soukromé vysoké školy. 

 

8.2.   Zprávy z SK 
 

Předseda senátu Tomiczek vyzval předsedu SK, zda má nějaký příspěvek. Předseda SK Pokorný 

uvedl, že za SK nemá žádné novinky.  

 

8.3. Další 

 
V tomto bodě nebyly vzneseny žádné dotazy a dotazy a připomínky
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PŘEHLED USNESENÍ 

 

14/1 Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje program jednání AS ZČU. 

  

14/2 

 

 

 

14/3 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle ust. § 9 odst. 1 písm. 

d) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, v 

platném znění, Výroční zprávu o činnosti Západočeské univerzity v Plzni za rok 2018. 

 
 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle ust. § 9 odst. 1 písm. 

d) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, v 

platném znění, Výroční zprávu o hospodaření Západočeské univerzity v Plzni za rok 

2018. 

 

 

14/4 

 

 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni dle ustanovení § 9 odst. 2 písm. c) 

zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, 

v platném znění, doporučuje uzavřít se společností ČEZ Distribuce, a. s., IČO: 247 

29 035, se sídlem: Děčín - Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 405 02, smlouvu 

nazvanou jako „ Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a Dohoda o 

umístění stavby  č. IE-12-0006639/SOBS VB/9..  

 

14/5 

 

Akademický senát Západočeské univerzity v Plzni dle ustanovení § 9 odst. 2 písm. c) 

zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, v platném znění, doporučuje uzavřít se 

společností ČEZ Distribuce, a. s., IČO: 247 29 035, se sídlem: Děčín - Děčín IV-

Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 405 02, smlouvu nazvanou jako „Smlouva o zřízení 

věcného břemene – služebnosti, č. EP-12-0002839/VB/001, Plzeň, Univerzitní, parc. č. 

8424/8 – kNN“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       RNDr. Petr Tomiczek, CSc.                                              Zapsal: Mgr. Petr Baierl 

            Předseda AS ZČU  
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Prezenční a hlasovací listina 

 

 
   usnesení 14/1 14/2 14/3 14/4 14/5 

FAV 

Jméno Přijmení       

Petr Tomiczek  1 1 1 1 1 

Gabriela Holubová  1 1 1 1 1 

Světlana  Tomiczková  1 1 1 1 1 

Kamil Ekštein omluven - - - - - 

Martin Kopřiva  1 1 1 1 1 

Kamila Hantová  1 1 1 1 1 

FDULS 

Bedřich Kocman  1 1 1 1 1 

Benedikt Tolar  - - - - - 

Luděk Míšek  1 1 1 1 1 

Petr Pelikán  1 1 1 1 1 

Eliška Čechovská  - - - - - 

Hana Hlaváčová  - - - - - 

FEK 

David Martinčík  1 1 1 1 1 

Michal Mičík  1 1 1 1 1 

Ludvík Eger omluven - - - - - 

Martin Januška  1 1 1 1 1 

Jan Pokorný  1 1 1 1 1 

David Zajíček  - - - - - 

FEL 

Jana Jiříčková  1 1 1 1 1 

Jiří Basl  1 1 1 1 1 

Pavel Karban  1 1 1 1 1 

Jaroslav Fiřt omluven - - - - - 

Stanislav  Mašek omluven - - - - - 

Ondřej Rauner  - - - - - 

FF 

Ludmila Dostálová  1 1 1 1 1 

Andrea Königsmarková  1 1 1 1 1 

Roman Kodet  - - - - - 

Ladislav Toušek  - - - - - 

David Pergl  1 1 1 1 1 

Zdeněk Rod  1 1 1 1 1 

FPE 

Petr Valach  1 1 1 1 1 

Pavel Mentlík  1 1 1 1 1 

Miroslav Breitfelder  1 1 1 1 1 

Václav Richtr  - 1 1 1 1 

Kateřina Železná  - - - - - 

Petr Pánek  - - - - - 

FPR 

Jan Lego  1 1 1 1 1 

Simona Stočesová  1 1 1 1 1 

Zuzana Vostrá  - 1 1 1 1 

Vendulka Valentova  - 1 1 1 1 
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Michael Pauly  1 1 1 1 1 

Michal Šoljak omluven - - - - - 

FST 

Pavel Kopeček  1 1 1 1 1 

Antonín Kříž  1 - 1 1 1 

Josef Dvořák  1 1 1 1 1 

Jan Řehoř omluven - - - - - 

Jakub Kübelbeck  - - - - - 

Václav Mašek  1 1 1 1 1 

FZS 

Lenka Kroupová  1 1 1 1 1 

Václav Beránek  1 1 1 1 1 

Veronika Vrbská omluvena - - - - - 

Jana Křivková omluvena - - - - - 

Eva Laštovková  1 1 1 1 1 

Markéta Lubinová  - - - - - 

MF 

Michal Vaněk  1 1 1 1 1 

Václav Trejbal  1 1 1 1 1 

Petr Baierl  1 1 1 1 1 

DSP 
Tomáš Ausberger  1 1 1 1 1 

Jindřich  Havlík  1 1 1 1 1 

 Celkem hlasujicích  37 39 40 40 40 

 Pro usnesení   37 39 40 40 40 

 Proti usnesení   0 0 0 0 0 

 Zdrželi se hlasování   0 0 0 0 0 

 

 

 

Přítomní hosté: 

 

Jméno Pracoviště Jméno Pracovi

ště 

doc. Dr. RNDr. Miroslav Holeček REK   

RNDr. Blanka Šedivá, Ph.D. REK   

doc. Ing. Vladimír Duchek, Ph.D. REK   

Prof. Ing. Tomáš Kaiser, Ph.D. REK   

Mgr. Marta Kollerová REK   

Mgr. Kamila Kolářová REK   

Ing. Petr Řezáček, Ph.D. AS ZČU   

RNDr. Blanka Šedivá, Ph.D. REK   

Mgr. Dagmar Vokrová REK   

Ing. Ida Císařová REK   

Mgr. Pavel Červenka FST   

 


